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Ποιοι υπουργοί ανιέδραοαν και τι υποσιήριΕε ο καθένα8 στο χθεσινό Υπουργικό Συμβούλιο 

Με ημερομηνία λήίεω$ (σε ένα tios) ο νέο$ 
εισαγγελέαβ του Αρείου Πάγου κ. Δ. Κατσιρέας
Tns ΙΩΑΝΝΑΣ ΜΑΝΔΡΟΥ
Οι εσωκομματικές ισορροπίες και οι έντονεε 
πιέσει κορυφαίων κυβερνητικών στελεχών 
npos τον Πρωθυπουργό καθόρισαν την επι
λογή του υπουργικού συμβουλίου για την κο
ρυφαία θέση Tns εισαγγελικήε αρχήε και οδή
γησαν σε λύση, που μπορεί να θεωρηθεί «μη 
λύση».

Η επιλογή tos εισαγγελέα του Αρείου Πάγου 
του σημερινού αντιπροέδρου του Δικαστηρί
ου κ. Διονυσίου Κατσιρέα, νομικού με σπανία 
επιστημονική κατάρτιση και κύροε, που, όμωε, 
συνταΕιοδοτείται σε έναν χρόνο, και ο απο- 
κλεισμ05 του κ. Ευ. Κρουσταλάκη, με μόνο κρι
τήριο τον χειρισμό Tns υποθέσεω5 των ΔΕΚΟ 
στο σκάνδαλο Κοσκωτά, είχαν ωε αποτέλε

σμα, ουσιαστικόν, τη μετάθεση Tns επιλογής 
για τον επόμενο χρόνο. Η κυβέρνηση για πρώ
τη φορά τα τελευταία χρόνια επέλεΕε βραχύ 
πρόθεσμη λύση για την Εισαγγελία του Ανω 
τάτου Δικαστηρίου, opiCovras τον κ. Κατσι
ρέα cos εισαγγελέα, ο onoios θεωρείται εκ των 
αρίστων ανωτάτων δικαστικών και κατείχε 
υψηλή θέση και στη δικαστική επετηρίδα.

’ I υποψηφιότητα του κ. Ευ. Κρου
σταλάκη, ει lions αντιπροέδρου του 
Αρείου Πάγου και διευθυνιή Tns Εθνι
κής Σχολήε Δικαστών, τελικόν δεν 
έγινε αποδεκτή παρά την υποστήρι- 
Εη πλειάδα5 υπουργών, του υπουρ
γού Δικαιοσύνηε, του γενικού γραμ
ματέα του Υπουργικού Συμβουλίου 
κ^Σωκράτη Κοσριίδη, που παραβρέ- 
θηκε και στη συνάντηση Σημίτη - 
Σιαθόπουλου, λόγω των έντονων πιέ
σεων κορυφαίων κυβερνητικών στε
λεχών npos τον Πρωθυπουργό με 
την επιχειρηματολογία για το 1989.

Στο μπλοκ των κυβερνητικών στε
λεχών, που φρόντισαν να διαμηνύ- 
σουν στον Πρωθυπουργό την έντο
νη αντίθεσή tous για την επιλογή 
Κρουσταλλάκη, ανήκουν η κυρία Βά- 
σω Παπανδρέου, ο κ. Κώσταε Λα- 
λιώτηε και ο κ. Μιλτ. Παπαϊωάννου, 
ενώ ακολούθησαν και ο πρόεδρος 
ns Βουλής, αλλά και ο Akhs Τσο- 

χατδόπουλοΞ. Αντιθέτου, υπέρ Tns 
συγκεκριμένης επιλογής ετάχθησαν 
οι κκ. Ευ. ΒενιΕέλοε, Ευ. Γιαννόπου- 
λοε, Mix. Χρυσοχόίδης και άλλοι.

Ο κ. Διον. Κατσιρέαε, ο νέοδ ει 
σαγγελέαε του Αρείου Πάγου, που 
προτάθηκε από τον υπουργό Tns Δι
καιοσύνη και επελέγη ομοφώνωε, 
όπωε και όλοι οι ανππρόεδροι από το 
Υπουργικό Συμβούλιο, γεννήθηκε το 
1935 στην Καλαμάτα, εισήλθε στο 
δικαστικό σώμα το 1961 και αρεο
παγίτης έγινε το 1997. Χαίρει Tns 
εκπμήσεως των συναδέλφων του και 
του συνόλου του νομικού κόσμου, 
διαθέτει επιστημονική κατάρτιση και 
κύροε, που τον καθιστούν Εεχωρι- 
σιό ανάμεσα σε πολλούε αΕιόλογουε 
ανώτατους δικαστικούε λειτουργούε.

Η επιλογή του έγινε αποδεκτή με 
ικανοποίηση στην Εισαγγελία και

Οι κκ. Mix. Σταθόπουλοβ (αριστερά) και Σ. Κοσμίδηδ (δεΕιά) υποστήριζαν 
την υποψηφιότητα του κ. Ευ. Κρουσταλλάκη, αλλά δεν έγινε αποδεκτή από 
την πλειοψηφία του Υπουργικού Συμβουλίου

Υπέρ ms εππηρίδ«8 η ΝΑ
Γενικόλογη υπήρΕε η αντίδραση τηε Νέαε Δημοκρατίαε, η 
οποία σχολίασε την απόφαση τηε κυβέρνησηε για την επιλο
γή ανωτάτων δικαστικών λειτουργών για την ηγεσία τηε Δι- 
καιοσύνηε με δηλώσειε του κ. Βύρωνα Πολύδωρα και Νικ. Κα- 
τσαρού, υπευθύνων των αντιστοιχιών τομέων Δικαιοσύνηε και 
Δημοσίαε ΤάΕεωε. Ο κ. Πολύδωραε υποστήριΕε: «Την αρχή 
της αξιοκρατίας και rns επετηρίδας την παραβίασε και πάλι 
το ΠαΣοΚ. Δεν μπορεί να υπερβεί τον εαυτό του». Ο κ. Κα 
τσαρόε σημείωσε: «Δυστυχώς η κυβέρνηση δεν απέφυγε το 
ολίσϋημα Tns βαθιάς βοιπιάς στην επετηρίδα των δικαστών 
των τριών ανωτάτων δικαστηρίων».

στον Αρειο Πάγο, όπως άλλωστε και 
των τεσσάρων αντιπροέδρων του 
Αρείου Πάγου, που είναι οι κκ. Ευ. 
Περλίγκαε, Αντ. Παπαθεοδώρου, 
Εμμ. Δαμάσκοε και Γ. Κάποε κατά 
σειρά αρχαιότηταε, όλοι σημάνπκοί 
και αΕιόλογοι δικαστικοί λειτουργοί. 
Ο μόνοε που παραλείφθηκε, αν και 
κατείχε υψηλή θέση στη δικαστική 

επετηρίδα (σε σχέση με tous επιλε- 
γέντεε) και η υποψηφιότητά του εί
χε συζητηθεί, είναι ο κ. Χαρ. Γεωρ- 
γακόπουλος.

Πάντως, οι επιλογέε στον Αρειο 
Πάγο, όπωε και στο Συμβούλιο τηε 
Επικρατείαε, γενικά έγιναν αποδε
κτές με ικανοποίηση και δεν προ- 
κάλεσαν ανπδράσειε. Στο Συμβού

λιο τηε Επικρατείαε η επιλογή του 
κ. Κων. Μενουδάκου και του κ. Θ. 
Χατδηπαύλου, όπωε και στο Ελε
γκτικό Συνέδριο του κ. Νικ. Κούρτη, 
ήταν αναμενόμενεε και επίσηε απο
δεκτές.

Για όλουε, πάντως, η απόφαση 
του Υπουργικού Συμβουλίου ήταν 
ομόφωνη και η σχετική εισήγηση 
του κ. Mix. Σταθόπουλου έγινε δε
κτή από τουε συναδέλφουε του χω- 
pis αντιρρήσειε ή σχόλια. Ο μόνοε 
που έλαβε τον λόγο και μίλησε στο 
υπουργικό συμβούλιο ήταν ο κ. 
Μιλτ. Παπαϊωάννου, υποστηρίδο- 
νταε την άποψη πως για την ανπ- 
προεδρία του Αρείου Πάγου θα μπο
ρούσε η κυβέρνηση να επιλέΕει και 
νεότερο αρεοπαγίτη, φωτογραφί
ζοντας συγκεκριμένο ανώτατο δι 
καστικό.

Αλλωστε, τόσο ο ίδιος όσο και ο 
Πρόεδροε τηε Βουλήε κ. Απ. Κα- 
κλαμάνηε είχαν ταχθεί μετά τον απο
κλεισμό του κ. Κρουσταλάκη υπέρ 
τηε επιλογήε του αντιπροέδρου κ. 
Χαρ. Μυρσινιά, αλλά η θέση αυτή 
δεν βρήκε γόνιμο έδαφοε, όπωε και 
η πρόταση εκείνων που υποστήρι- 
Εαν, ωε εναλλακτική του κ. Κρου
σταλάκη λύση, την υποψηφιότητα 
του κ. Γ. Κάπου. Τελικώε, η επιλογή 
του Διονυσίου Κατσιρέα κατά πα
ράβαση του εθίμου, που θέλει τιε 
κυβερνήσειε να μην επιλέγουν ανώ
τατουε δικαστικούε για μόνον έναν 
χρόνο, αποτέλεσε και λύση και «μη 
λύση». Σε έναν χρόνο ακριβώε η κυ
βέρνηση θα κληθεί και πάλι να επι- 
λέΕει νέο εισαγγελέα για το ανώτα
το δικαστήριο και νέο Πρόεδρο του 
Αρείου Πάγου, μιαε και ο κ. Στ. Ματ- 
θίαε αποχωρεί, λόγω συμπληρώσε- 
ωε του ορίου ηλικίαε.


